



journals.quintessenz.de

24.09.2018



www.quintpub.com

Online-Zugangs-Information

Ein Online-Zugang ist für Abonnenten der Print-Ausgabe kostenlos mittels **Kundennummer** verfügbar. Andernfalls benötigen Sie einen gültigen **Aktivierungscode**.

Online access information

Online access is granted to all subscribers of the (printed) journal as a free, additional benefit using the **customer account number**. Otherwise you need a valid **activation code**.

journals.quintessenz.de

Folgen Sie bitte diesen 3 Schritten:

1. Registrierung:

Wählen Sie auf journals.quintessenz.de den Menüpunkt „Anmelden“, um sich zu registrieren. Dabei können Sie **Benutzername** und **Kennwort** frei wählen.

Geben Sie entweder Ihre **Kundennummer** oder einen **Aktivierungscode** ein!

Ihre **Kundennummer** finden Sie auf Ihrer gedruckten Rechnung. Geben Sie sie bitte ohne abschließendes „/0“ ein, also nur „123456“, wenn sie „123456/0“ lautet.

2. Bestätigung:

Per E-Mail erhalten Sie unverzüglich einen **Bestätigungs-Link**, den Sie bitte in Ihrem Browser öffnen.

3. Login:

Mit dem von Ihnen gewählten **Benutzernamen** und **Kennwort** können Sie sich sofort online anmelden und die Volltexte Ihrer Zeitschriften lesen.

Please follow these 3 steps:

1. Registration:

Visit journals.quintessenz.de and select the menu item „Signin“ to register. You may choose your **username** and **password**.

Fill in either your **customer account number** or an **activation code**!

You will find your **customer account number** on your invoice. Please type it without „/0“, for instance type „123456“ if your number is „123456/0“.

2. Confirmation:

You will immediately receive an e-mail with a **confirmation-link** to open in your browser.

3. Login:

You may immediately log in with your chosen **username** and **password**.



Die Quintessenz
Quintessenz Zahntechnik
Quintessenz Team-Journal
Endodontie
Implantologie
Parodontologie
Kieferorthopädie
Zeitschrift für Senioren Zahnmedizin
Journal of Craniomandibular Function (Deutsch/English)
The International Journal of Esthetic Dentistry (English)
The International Journal of Esthetic Dentistry (Deutsch)
International Journal of Computerized Dentistry
QDENT

qd.quintessenz.de
qz.quintessenz.de
qteam.quintessenz.de
endo.quintessenz.de
impl.quintessenz.de
paro.quintessenz.de
kfo.quintessenz.de
szm.quintessenz.de
cmf.quintessenz.de
ejed.quintessenz.de
ejed-de.quintessenz.de
ijcd.quintessenz.de
www.qdent-magazin.de

The Journal of Adhesive Dentistry
Oral Health & Preventive Dentistry
Endo - Endodontic Practice Today
European Journal of Oral Implantology
Journal of Aligner Orthodontics
Chinese Journal of Dental Research (English)
Quintessence International
The Int. Journal of Periodontics & Rest. Dentistry
Journal of Oral & Facial Pain and Headache
The International Journal of Prosthodontics
The International Journal of Oral & Maxillofacial Implants

jad.quintessenz.de
ohpd.quintessenz.de
endo-ept.quintessenz.de
ejoi.quintessenz.de
jao.quintessenz.de
cldr.quintessenz.de
qi.quintessenz.de
prd-en.quintessenz.de
jop.quintessenz.de
ijp.quintessenz.de
jomi.quintessenz.de

Halten Sie Ihre Zugangsdaten geheim. Sollten andere Personen Ihre Zugangsdaten verwenden, wird Ihr Zugang gesperrt.

Please do not share these numbers with anyone, as access of your account by any other party will result in the invalidation of your access code to the online edition.

www.quintpub.com

Registrierung nur für Abonnenten von Quintessence Chicago:

Besuchen Sie www.quintpub.com und registrieren Sie sich mit Ihrer **Kundennummer** und der „subscriber number 0001“. Wählen Sie **username** und **password** selbst. Es kann ein paar Tage dauern, bis die Zugangsdaten gültig sind.

Registration for subscribers of Quintessence Chicago only:

Please visit www.quintpub.com to register as a first time user. Use your **customer account number** and the **subscriber number** “0001” to log in and choose a **username** and **password**. It may take a few days till username and password are ready-to-use.



Quintessence International
Journal of Oral & Facial Pain and Headache
The International Journal of Periodontics & Restorative Dentistry
The International Journal of Oral & Maxillofacial Implants
The International Journal of Prosthodontics